
 

1 

 

Dz.18.0021.19.2020 
Podsumowanie: 

XIX sesja VIII kadencji  

w dniu 27 lutego 2020 r. 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji. 

4. Projekty uchwał wnoszone na sesję: 

Druk nr 190 (projekt uchwały zarządu) w sprawie opinii dotyczącej współpracy z 

Dyrektorem.  

Druk nr 191 (projekt uchwały zarządu) w sprawie opinii dotyczącej współpracy z 

Dyrektorem.  

Druk nr 189 (projekt uchwały zarządu) w sprawie opinii dotyczącej współpracy z 

Dyrektorem.  

Druk nr 187 (projekt uchwały zarządu) w sprawie opinii dotyczącej wniosku w ramach 

Inicjatywy Lokalnej pt. „Dziecięce Wioski Świata”.  

Druk nr 188 (projekt uchwały zarządu) w sprawie obwodu Szkoły Podstawowej Nr 103 w 

Krakowie.  

Druk nr 192 (projekt uchwały zarządu) w sprawie opinii dotyczącej wniosku w ramach 

Inicjatywy Lokalnej pt. „Najlepszy projekt na świecie”.  

Druk nr 193 (projekt uchwały zarządu) w sprawie powołania Komitetu Organizacyjnego 

obchodów 60 rocznicy Obrony Krzyża w Nowej Hucie.  

Druk nr 194 (projekt uchwały zarządu) w sprawie opinii dotyczącej wniosku w ramach 

Inicjatywy Lokalnej pt. „Ogród różany rozproszony cz. 2”.  

Druk nr 195 (projekt uchwały zarządu) w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2020.  

Druk nr 196 (projekt uchwały zarządu) w sprawie opinii dotyczącej wniosku w ramach 

Inicjatywy Lokalnej pt. „Wiosenno-Jesienny Ogród na Szkolnym 12”.  

5. Oświadczenia i komunikaty. 

6. Zamknięcie sesji. 
 

 

Podjęte uchwały:  
 

XIX/184/2020 w sprawie opinii dotyczącej współpracy z Dyrektorem. 

XIX/185/2020 w sprawie opinii dotyczącej współpracy z Dyrektorem. 

XIX/186/2020 w sprawie opinii dotyczącej współpracy z Dyrektorem.  

XIX/187/2020 w sprawie obwodu Szkoły Podstawowej nr 103 w Krakowie.   

XIX/188/2020 w sprawie opinii dotyczącej wniosku w ramach Inicjatywy Lokalnej pt.  

„ Najlepszy projekt na świecie”. 

XIX/189/2020 w sprawie powołania Komitetu Organizacyjnego obchodów 60 rocznicy 

Obrony Krzyża w Nowej Hucie. 

XIX/190/2020 w sprawie opinii dotyczącej wniosku w ramach Inicjatywy Lokalnej pt.  

„ Ogród różany rozproszony cz. 2”. 

XIX/191/2020 w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2020.   

XIX/192/2020 w sprawie opinii dotyczącej wniosku w ramach Inicjatywy Lokalnej pt. 

„Wiosenno-Jesienny Ogród na Szkolnym 12”. 
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Dz-18.0021.19.2020 

PROTOKÓŁ 

XIX  SESJI RADY DZIELNICY XVIII Nowa Huta  
 

XIX sesja Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta odbyła się 27 lutego 2020 r. w siedzibie 

Dzielnicy XVIII os. Centrum B 6. 

  

W załączeniu: 

1) Lista obecności radnych– zał. nr 1 

2) Wniosek Grupy Radnych o zdjęcie projektu uchwały na Druku Nr 189, 190, 191 – zał. 

nr 2. 

3) Poprawka Grupy Radnych do projektu uchwały na Druku 185 – zał. nr 3. 

4) Oryginały uchwał - zał. nr 4. 

_________________________________ 

 

XIX sesję Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta otworzył o godz. 18.10 Przewodniczący 

Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII, Pan Stanisław Moryc, który serdecznie przywitał obecnych 

na sali i stwierdził quorum.  

 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

  

Przewodniczący przystąpił do zatwierdzenia porządku obrad. Projekt porządku został 

przesłany pocztą elektroniczną wraz z zaproszeniem na sesję. 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji. 

4. Projekty uchwał wnoszone na sesję: 

Druk nr 187 (projekt uchwały zarządu) w sprawie opinii dotyczącej wniosku w ramach 

Inicjatywy Lokalnej pt. „Dziecięce Wioski Świata”.  

Druk nr 188 (projekt uchwały zarządu) w sprawie obwodu Szkoły Podstawowej Nr 103 w 

Krakowie.  

Druk nr 189 (projekt uchwały zarządu) w sprawie opinii dotyczącej współpracy z 

Dyrektorem.  

Druk nr 190 (projekt uchwały zarządu) w sprawie opinii dotyczącej współpracy z 

Dyrektorem.  

Druk nr 191 (projekt uchwały zarządu) w sprawie opinii dotyczącej współpracy z 

Dyrektorem.  

Druk nr 192 (projekt uchwały zarządu) w sprawie opinii dotyczącej wniosku w ramach 

Inicjatywy Lokalnej pt. „Najlepszy projekt na świecie”.  

Druk nr 193 (projekt uchwały zarządu) w sprawie powołania Komitetu Organizacyjnego 

obchodów 60 rocznicy Obrony Krzyża w Nowej Hucie.  

Druk nr 194 (projekt uchwały zarządu) w sprawie opinii dotyczącej wniosku w ramach 

Inicjatywy Lokalnej pt. „Ogród różany rozproszony cz. 2”.  

Druk nr 195 (projekt uchwały zarządu) w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2020.  

Druk nr 196 (projekt uchwały zarządu) w sprawie opinii dotyczącej wniosku w ramach 

Inicjatywy Lokalnej pt. „Wiosenno-Jesienny Ogród na Szkolnym 12”.  

5. Oświadczenia i komunikaty. 

6. Zamknięcie sesji. 
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Przewodniczący poinformował, że wpłynęły wnioski o wprowadzenie do porządku obrad 

projektów uchwał: 

 

Druk nr 194 (projekt uchwały zarządu) w sprawie opinii dotyczącej wniosku w ramach 

Inicjatywy Lokalnej pt. „Ogród różany rozproszony cz. 2”.  

Wszyscy Radni otrzymali kserokopię projektu uchwały. 

Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 17 radnych 

Za głosowało         –     17 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się      -        0 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

Druk nr 195 (projekt uchwały zarządu) w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2020.  

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 17 radnych 

Za głosowało         –     17 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się      -        0 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

Druk nr 196 (projekt uchwały zarządu) w sprawie opinii dotyczącej wniosku w ramach 

Inicjatywy Lokalnej pt. „Wiosenno-Jesienny Ogród na Szkolnym 12”.  

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 20 radnych 

Za głosowało         –     20 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się      -        0 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

Przewodniczący poinformował, że wpłynął wniosek Grupy Radnych o zdjęcie projektów 

uchwał na Drukach nr 189, 190, 191 z projektu porządku obrad. 

Radna Krystyna Frankiewicz wygłosiła głos za, 

Radny Stanisław Moryc wygłosił głos przeciw.  

 

Prowadzący poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie projektu uchwały na druku nr 189. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 20 radnych 

Za głosowało         –      8 radnych 

Przeciw         -      9 radnych  

Wstrzymało się      -       3 radnych 

Wniosek został odrzucony. 

 

Prowadzący poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie projektu uchwały druku nr 190. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 20 radnych 

Za głosowało         –      8 radnych 

Przeciw         -      8 radnych  
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Wstrzymało się      -       4 radnych 

Wniosek został odrzucony. 

 

Prowadzący poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie projektu uchwały druku nr 191. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 20 radnych 

Za głosowało         –      8 radnych 

Przeciw         -      9 radnych  

Wstrzymało się      -      3 radnych 

Wniosek został odrzucony. 

 

Ze względu obecność dużej liczby zainteresowanych, którzy przyszli na sesję 

Przewodniczący zaproponował zmianę porządku obrad: 

Druki będą procedowane w kolejności: 190, 191, 189, 187, 188, 192, 193, 194, 195, 196.  

 

Prowadzący poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad ze zmianami jw. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 16 radnych 

Za głosowało         –     15 radnych 

Przeciw         -       1 radny  

Wstrzymało się       -       0 

 

Prowadzący stwierdził, że zgodnie z § 18 ust. 6 Statutu Dzielnicy XVIII projekt porządku 

obrad stanowi porządek obrad XIX sesji. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji. 

 

Przewodniczący Stanisław Moryc poinformował radnych, że protokół z XVIII sesji 

Rady Dzielnicy XVIII był do wglądu w Biurze Rady – nikt nie wniósł zastrzeżeń i uwag. 

Przewodniczący stwierdził, że protokół z XVIII sesji został przyjęty. 

 

4. Projekty uchwał wnoszone na sesję. 

 
Przystąpiono do procedowania uchwał. 

 

Druk nr 190 – projekt zarządu – referent Stanisław Moryc. 

- w sprawie opinii dotyczącej współpracy z Dyrektorem.  

W dyskusji głos zabrali radni: Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc, Agnieszka Żołądź, 

Stanisław Rachwał, przedstawicielka Rady Rodziców Szkoły, Krystyna Frankiewicz, 

Stanisław Moryc, Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc, Krystyna Frankiewicz, Sebastian 

Piekarek, Stanisław Moryc, Bogumiła Drabik, Krystyna Frankiewicz, Józef Szuba, Stanisław 

Moryc, Beata Poszwa, Stanisław Moryc, Sebastian Piekarek, Bogumiła Drabik, 

przedstawicielka Rady Rodziców, Edward Porębski, Stanisław Moryc, Edward Porębski, 

Tomasz Kudelski, Stanisław Moryc, Stanisław Rachwał, Stanisław Moryc, Krystyna 

Frankiewicz, Stanisław Moryc, Bogumiła Drabik, Stanisław Rachwał. 

Radny Józef Szuba zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 16 radnych 

Za głosowało          –    16 radnych 

Przeciw         -      0 
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Wstrzymało się      -       0 

Wniosek przyjęto. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radna Agnieszka Żołądź wyłączyła się z głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 16 radnych 

Za głosowało          –     13 radnych 

Przeciw         -       0 

Wstrzymało się      -       3 radnych 

4 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Uchwała Nr XIX/184/2020. 

 

Druk nr 191 – projekt zarządu – referent Stanisław Moryc. 

- w sprawie opinii dotyczącej współpracy z Dyrektorem.  

Przewodniczący odczytał 2 pisma, które wpłynęły do Rady – sprzeciw Rady Rodziców oraz 

sprzeciw Rady Pedagogicznej. 

W dyskusji głos zabrali radni: Krystyna Frankiewicz, Tomasz Kudelski, Stanisław Moryc, 

Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc, Krystyna Frankiewicz, Rafał Brzeziński, Tomasz 

Kudelski, Stanisław Rachwał, Stanisław Moryc, przedstawicielki Rady Rodziców Szkoły, 

Tomasz Kudelski, Bogumiła Drabik, przedstawicielka Rady Rodziców, Krystyna 

Frankiewicz, Stanisław Moryc, przedstawicielka Rady Rodziców, Beata Poszwa, Stanisław 

Moryc, Agnieszka Żołądź. Stanisław Moryc. 

Radny Tomasz Kudelski zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 14 radnych 

Za głosowało          –    14 radnych 

Przeciw         -      0 

Wstrzymało się      -       0 

Wniosek przyjęto. 

Prowadzący Stanisław Moryc podsumował dyskusję. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radna Agnieszka Żołądź wyłączyła się z głosowania. 

Radny Łukasz Zarodkiewicz wyłączył się z głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 12 radnych 

Za głosowało          –     9 radnych 

Przeciw         -      0 

Wstrzymało się      -       3 radnych 

Radna Agnieszka Żołądź wyłączyła się z głosowania. 

Radny Łukasz Zarodkiewicz wyłączył się z głosowania. 

Uchwała Nr XIX/185/2020. 

 

Druk nr 189 – projekt zarządu – referent Stanisław Moryc. 

- w sprawie opinii dotyczącej współpracy z Dyrektorem.  

W dyskusji głos zabrali radni: Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc, Krystyna 

Frankiewicz, Tomasz Kudelski, Rafał Brzeziński, Bogumiła Drabik, Stanisław Moryc. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Radna Agnieszka Żołądź wyłączyła się z głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 13 radnych 

Za głosowało          –      9 radnych 

Przeciw         -        0 

Wstrzymało się       -       4 radnych 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

Uchwała Nr XIX/186/2020. 

 

Przewodniczący ogłosił 10 min przerwy (19.30 – 19.40) 

 

Po przerwie. 

 

Druk nr 187 – projekt zarządu – referent Stanisław Moryc. 

- w sprawie opinii dotyczącej wniosku w ramach Inicjatywy Lokalnej pt. „Dziecięce Wioski 

Świata”.  

W dyskusji głos zabrali radni: Tomasz Kudelski, Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc, 

Krystyna Frankiewicz, Tomasz Kudelski, Krystyna Frankiewicz, Agnieszka Żołądź, 

Bogumiła Drabik, Sebastian Piekarek, Łukasz Zarodkiewicz, Jarosław Matuszczyk, Stanisław 

Moryc, Sebastian Piekarek. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 15 radnych 

Za głosowało         –        0 

Przeciw         -        6 radnych 

Wstrzymało się      -         9 radnych 

2 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Projekt uchwały został odrzucony. 

 

Druk nr 188 – projekt zarządu – referent Stanisław Moryc. 

- w sprawie obwodu Szkoły Podstawowej Nr 103 w Krakowie.  

W dyskusji głos zabrali radni: Kacper Rosa, Stanisław Moryc, Agnieszka Żołądź, Beata 

Poszwa, Stanisław Moryc, Beata Poszwa, Stanisław Moryc, Beata Poszwa, Stanisław Moryc,  

Stanisław Piekarek, Edward Porębski, Beata Poszwa, Agnieszka Żołądź, Edward Porębski, 

Rafał Brzeziński, Józef Szuba. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 15 radnych 

Za głosowało         –      14 radnych  

Przeciw         -        0  

Wstrzymał się        -         1 radny 

2 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Uchwała Nr XIX/187/2020. 

 

Druk nr 192 – projekt zarządu – referent Stanisław Moryc. 

- w sprawie opinii dotyczącej wniosku w ramach Inicjatywy Lokalnej pt. „Najlepszy projekt 

na świecie”.  

W dyskusji głos zabrali radni: Edward Porębski, Tomasz Kudelski, Mariusz Woda. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 17 radnych 

Za głosowało         –       17 radnych 

Przeciw         -        0  



 

7 

 

Wstrzymało się      -         0 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

Uchwała Nr XIX/188/2020. 

 

Druk nr 193 – projekt zarządu – referent Stanisław Moryc. 

- w sprawie powołania Komitetu Organizacyjnego obchodów 60 rocznicy Obrony Krzyża w 

Nowej Hucie.  

W dyskusji głos zabrali radni: Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc. 

Prowadzący poinformował, że wpłynęła poprawka Grupy Radnych – uzupełnienie składu o 

Sebastiana Piekarka i Stanisława Rachwała - zał. nr 3 

i poddał ją pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 16 radnych 

Za głosowało         –     16 radnych 

Przeciw         -        0  

Wstrzymał się        -        0 

Wszyscy radni wzięli udział w głosowaniu. 

Poprawkę przyjęto. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały z poprawką. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 16 radnych 

Za głosowało         –       16 radnych 

Przeciw         -        0  

Wstrzymało się      -         0 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

Uchwała Nr XIX/189/2020. 

 

Druk nr 194 – projekt zarządu – referent Stanisław Moryc. 

- w sprawie opinii dotyczącej wniosku w ramach Inicjatywy Lokalnej pt. „Ogród różany 

rozproszony cz. 2”.  

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 17 radnych 

Za głosowało         –       14 radnych 

Przeciw         -        0  

Wstrzymało się      -         3 radnych 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

Uchwała Nr XIX/190/2020. 

 

Druk nr 195 – projekt zarządu – referent Stanisław Moryc. 

- w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII 

Nowa Huta na rok 2020.   

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 16 radnych 

Za głosowało         –       16 radnych 

Przeciw         -        0  

Wstrzymało się      -         0 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

Uchwała Nr XIX/191/2020. 
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Druk nr 196 – projekt zarządu – referent Stanisław Moryc. 

- w sprawie opinii dotyczącej wniosku w ramach Inicjatywy Lokalnej pt. „Wiosenno-Jesienny 

Ogród na Szkolnym 12”.  

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 16 radnych 

Za głosowało         –       16 radnych 

Przeciw         -        0  

Wstrzymało się      -         0 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

Uchwała Nr XIX/192/2020. 

 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Radna Krystyna Frankiewicz zaapelowała o pomoc w znalezieniu lokalu dla szkoły 

katolickiej z os. Kościuszkowców. 

 

Członek Zarządu Mariusz Woda przypomniał radnym o dorocznych  przeglądach 

placówek oświatowych, które rozpoczną się od 9 marca 2020. 

 

Przewodniczący Stanisław Moryc poinformował o posiedzeniu Zespołu Zadaniowego ds. 

realizacji zadań kompensacyjnych, monitoringu procesu budowy i funkcjonowania Zakładu 

Termicznego Przekształcania Odpadów Komunalnych na terenie Dzielnicy XVIII w 

Krakowie w dniu 3 marca 2020. 

 

Radna Agnieszka Żołądź powiadomiła, że rozpoczyna się remont ul. Klasztornej. 

  

Radny Tomasz Kudelski poinformował, że realizacja zadania „Spotkajmy się na 

podwórku” na osiedlu Zielonym jest zagrożona. 

 

6. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII Nowa Huta Stanisław Moryc 

zamknął XIX sesję o godz. 20.36, wyczerpując cały program porządku obrad. 

 
Protokołowała :                      Przewodniczący Rady i Zarządu              

                                                                                    Dzielnicy XVIII 

 

 

Małgorzata Kowalska                      Stanisław Moryc 
 


